

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
Internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
Registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements Internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations.*

VOLUME XIV**1922-1923****NUMÉROS 1, 2, 3 et 4**

TABLE DES MATIÈRES

	Pages
No. 363. — Islande et Norvège :	
Accord postal signé à Reykjavik le 1 ^{er} août, à Christiania le 17 août 1922	9
No. 364. — Danemark et Islande :	
Déclaration concernant l'assistance à donner, en certains cas, aux marins indigents, signée à Copenhague le 9 octobre 1922	13
No. 365. — Etats-Unis d'Amérique et Norvège :	
Convention d'arbitrage au sujet de la réclamation d'un groupe d'armateurs de Christiania contre le Gouvernement des Etats-Unis d'Amérique, signée à Washington le 30 juin 1921	19
No. 366. — Cuba et Pays-Bas :	
Convention concernant l'admission de fonctionnaires consulaires de Cuba dans les Colonies néerlandaises, signée à La Haye le 31 décembre 1913	29
No. 367. — Afghanistan et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande :	
Traité en vue de l'établissement de relations de voisinage, signé à Caboul le 22 novembre 1921	47
No. 368. — Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande et Mexique :	
Echange de Notes comportant un Accord relatif à la transmission des valises diplomatiques. Mexico, les 13 et 17 mai 1922	83
No. 369. — Etats-Unis d'Amérique et Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande :	
Convention complémentaire relative à l'extradition, signée à Londres le 15 mai 1922 ...	89

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
Registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME XIV

1922-1923

NUMBERS 1, 2, 3 and 4

TABLE OF CONTENTS

	Pages
No. 363. — Iceland and Norway :	
Postal Agreement signed at Reykjavik, August 1, at Christiania, August 17, 1922	9
No. 364. — Denmark and Iceland :	
Declaration regarding the assistance to be afforded in certain cases to neccessitous seamen, signed at Copenhagen, October 9, 1922	13
No. 365. — United States of America and Norway :	
Arbitration Convention concerning the claim of a group of shipowners of Christiania on the Government of the United States of America, signed at Washington, June 30, 1921	19
No. 366. — Cuba and the Netherlands :	
Convention regarding the admission of Cuban Consular officials into the Netherlands Colonies, signed at The Hague, December 31, 1913	29
No. 367. — Afghanistan and United Kingdom of Great Britain and Ireland :	
Treaty for the establishment of neighbourly relations, signed at Kaboul, November 22, 1921	47
No. 368. — United Kingdom of Great Britain and Ireland and Mexico :	
Exchange of Notes embodying an Agreement respecting the transmission of Diplomatic Bags. Mexico, May 13 and 17, 1922	83
No. 369. — United States of America and United Kingdom of Great Britain and Ireland :	
Supplementary Extradition Convention, signed at London, May 15, 1922	89

	Pages
No. 370. — Danemark et Suède :	
Convention relative à la navigation aérienne, signée à Stockholm, le 7 novembre 1922 ...	95
No. 371. — Autriche et Tchécoslovaquie :	
Traité en vue d'assurer la péréquation des impôts intérieurs et extérieurs et, notamment, d'éviter la double taxation en matière d'impôts directs, signé à Vienne le 18 février 1922	129
No. 372. — Finlande et Norvège :	
Convention concernant les mesures prises d'un commun accord en vue d'empêcher le passage des rennes au delà des frontières des deux pays, signée à Christiania le 3 mars 1922	157
No. 373. — Pays-Bas et Roumanie :	
Echange de Notes concernant les relations commerciales entre les deux pays. Bucarest, les 18 et 19 décembre 1922...	191
No. 374. — Danemark et Suède :	
Convention concernant la correspondance téléphonique et télégraphique entre les deux pays, signée à Stockholm le 16 décembre, à Copenhague le 23 décembre 1920 avec amendements subséquents, signés à Stockholm le 6 juin, à Copenhague le 8 juin 1921	195
No. 375. — Danemark et Esthonie :	
Echange de Notes relatif à la reconnaissance mutuelle des lettres de jauge dressées par les autorités des deux pays. Copenhague, les 8 mars 1921 et 7 avril 1922 ...	243
No. 376. — Danemark et Japon :	
Echange de Notes relatif à la reconnaissance mutuelle des lettres de jauge dressées par les autorités des deux pays. Tokio, les 17, 19 et 22 mai 1922...	245
No. 377. — Allemagne et Danemark :	
Convention télégraphique signée à Copenhague le 30 décembre 1919, à Berlin le 30 août 1920 ...	257
No. 378. — Danemark et Tchécoslovaquie :	
Echange de Notes en vue d'exempter de fournir la caution judicatum solvi les ressortissants des deux pays. Copenhague, les 11 avril, 28 septembre et 2 décembre 1921 et 16 janvier 1922 ...	267
No. 379. — Danemark et Suède :	
Accord relatif aux communications par ferry-boat entre Elsenør et Helsingborg, signé à Stockholm le 14 janvier 1920, à Copenhague le 26 janvier 1920 ...	273

No. 370. — Denmark and Sweden :

Convention relating to Air Navigation, signed at Stockholm, November 7, 1922... .. 95

No. 371. — Austria and Czechoslovakia :

Treaty for the adjustment of taxation at home and abroad, in particular for the avoidance of double taxation in the field of direct taxation, signed at Vienna, February 18, 1922 129

No. 372. — Finland and Norway :

Convention concerning the measures taken by common Agreement to prevent the passage of reindeer beyond the frontiers of the two countries, signed at Christiania, March 3, 1922 157

No. 373. — The Netherlands and Roumania :

Exchange of Notes relating to the commercial relations between the two countries. Bucarest, December 18 and 19, 1922... .. 191

No. 374. — Denmark and Sweden :

Convention regarding telephone and telegraph traffic between the two countries, signed at Stockholm, December 16, at Copenhagen, December 23, 1920, together with subsequent amendments, signed at Stockholm, June 6, at Copenhagen, June 8, 1921 ... 195

No. 375. — Denmark and Esthonia :

Exchange of Notes regarding the mutual recognition of the Tonnage Measurement Certificates issued by the Authorities in the respective countries. Copenhagen, March 8, 1921, and April 7, 1922 243

No. 376. — Denmark and Japan :

Exchange of Notes regarding the mutual recognition of the Tonnage Measurement Certificates issued by the Authorities in the respective countries. Tokio, May 17, 19 and 22, 1922 245

No. 377. — Germany and Denmark :

Telegraphic Convention, signed at Copenhagen, December 30, 1919, at Berlin, August 30, 1920 257

No. 378. — Denmark and Czechoslovakia :

Exchange of Notes with the object of exempting the nationals of both countries from giving security for cost. Copenhagen, April 11, September 28 and December 2, 1921, and January 16, 1922... .. 267

No. 379. — Denmark and Sweden :

Agreement regarding ferry-boat communication between Elsinore and Helsingborg, signed at Stockholm, January 14, 1920, at Copenhagen, January 26, 1920 273